
V Libochovanech dne 31. srpna  2009 

  

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

Prázdniny dnes končí. Den se krátí, nebude to dlouho trvat a budeme si muset přitápět, svítit na 

večerní doplňkové činnosti, zahrady budou připravené na odpočinkové zimní nicnedělání. 

  

V sobotu se děti i dospělí rozloučili s hezkou letní sezonou podvečerní a večerní diskotékou na našem 

hřišti. Velký dík patří všem, kteří se na přípravě i průběhu podíleli. Trochu mi vadí informace, že ve 

večerních a hlavně pak nočních hodinách patrně  už dohled chyběl a ti mírně dospělí si poněkud více 

užívali reproduktorů. Ale podvečerní pobíhání a tancování dětí a dětiček bylo opravdu zábavné. 

Občerstvení bylo skvostné, příjemné bylo i sluníčko, které těm mrňatům svítilo. 

  

Na provizorní trati pro kluky na cyklotrialových kolech hned pod železniční zastávkou jsou denní 

závody a překážky nejsou překážkami. Všichni jezdí s plným nasazením, je vidět, že se nám podařilo 

jim kápnout do noty. Jestli se podaří uskutečnit náš záměr postavit jim tu dráhu tak, aby splňovala už 

nějaké jezdecké normy, patrně to bude velice dobrá pozvánka i pro jiné účastníky, nejen z naší dědiny. 

  

Na kostelní věži roste lešení, do konce týdne by mělo dosáhnout až na samotný vrcholek. Peníze 

z ministerstva už byly přeposlány, nová žádost podána. Jak to dopadne, bude velkým překvapením. 

Bylo by velice potřebné, aby nám byly ještě nějaké finanční prostředky přiděleny, abychom mohli 

celou věž dokončit. 

  

Dneškem skončila také finanční sbírka pomoci postiženým obcím na děčínském okrese. Po jejím 

uzavření se zastupitelstvo na svém zasedání rozhodne, do které obce budou peníze převedeny. 

Občané přispěli částkou téměř 14 tis. Kč, obec doplnila tuto částku na konečnou sumu 20 tis. Kč. 

Děkuji všem, kteří se této sbírky zúčastnili. Vím také, že mnozí přispěli zasláním SMS zpráv na ostatní 

zveřejněná konta. Bez pomoci se nikdo neobejde. A vyjádřit solidaritu není slabost. 

  

V září budeme opět vyhlašovat sbírku šatstva společně s Diakonií z Broumova. Této sbírky se 

zúčastňujme již několik let za sebou, proto sledujte naše stránky, najdete tam další pokyny, kdy a kam 

budete moci šatstvo přinést. 

  

Objednala jsem informační panel, který budete třemi cizojazyčnými sděleními informovat o  historii 

kostela. Postupně by se informační panely měly objevit i na jiných místech obce tak, aby se i místní 

dozvěděli něco málo z historie. Je to dlouhá pomyslná historická čára, která by neměla být veřejnosti 

skrytá. 



  

  

Na shledanou příště se těší starostka obce, Ivana Sklenářová  

 


